
A szomszédunkban kitört háború tavaly új kihívások elé állított mindannyiunkat. Miután a 
szeptember 11-ei időközi választáson bizalmat szavaztak nekem a körzetemben élők, a 
legfontosabb az volt, hogy a polgármester jogszabályellenes politikai csatározása ellenére 
bevezettük a fűtéstámogatást. A közbiztonság javítása érdekében döntöttünk a térfigyelő 
kamerarendszer fejlesztéséről, mely a körzetemben több kereszteződést is érint. Mivel 
sokan kerestek meg az Attila úton novemberben bevezetett parkolási rendváltozás miatt, 
szorgalmaztam, hogy a polgármester vizsgálja felül az átalakítást. Decemberben már a 
második családhoz vittük el a nyáron útjára indított Budavári Vándorbölcsőt, mellyel a 
gyermeket vállaló családokat segítjük. Az adventi időszakban csatlakoztunk a Baptista 
Szeretetszolgálat Cipősdoboz adománygyűjtő akciójához, apró ajándékokkal kedveskedtünk 
a Farkas Edith Katolikus Szeretetotthon lakóinak, és kedvezményes fenyőfavásárral járultunk 
hozzá a budaváriak ünnepéhez. Képviselői keretemet 2022-ben az első kerületben élőknek 
szervezett programok támogatására, valamint a Kosztolányi Dezső Gimnázium 
szekrényeinek megújítására fordítottam.
Az ősz folyamán részt vettem a Vérmező fejlesztésének közösségi tervezésében. A park 
tulajdonosa a Főváros, így tavaly a budavári képviselő-testület 200 millió forintos vissza nem 
térítendő támogatásról döntött, melynek köszönhetően a részleges gyepfelújítás, valamint a 
Szitakötő játszótér öntött gumiburkolatának felújítása történt meg tavaly, idén tavasszal 
pedig új padokat és fedett hulladékgyűjtőket helyeznek ki. A közösségi tervezés egyes 
alkalmain azt tapasztaltam, hogy leggyakrabban a park közvilágításának hiányosságai 
merültek fel problémaként. Ezért a Városfejlesztési, Innovációs és Környezetvédelmi 
Bizottságban kezdeményeztem, hogy az idei költségvetésben - figyelembevéve a terület 
élővilágát - a látogatók biztonságérzetének növelése érdekében biztosítsunk forrást a 
világítás fejlesztésére a korábbi testületi döntéssel összhangban. Felvetettem azt is, hogy 
zöldfelületeink bővítése érdekében vizsgáljuk meg a Lovas utat a Logodi utcával összekötő 
Jávorka Sándor lépcső zöldítésének lehetőségeit.
A "Kutyával a városban" képzéssorozat tapasztalatait, helyi állatorvosok, állattartók és 
állatvédők véleményét alapul véve, a Népjóléti, Oktatási, Kulturális és Sport Bizottsággal 
kidolgoztunk egy állatvédelmi intézkedési tervet, melynek középpontjában a tájékoztatás, 
edukáció áll. Célunk, hogy minél szélesebb körben népszerűsítsük a felelős állattartást, 
hasznos információkkal segítsük az ebtartókat, és támogassuk a békés együttélést a nem 
állattartókkal a kerületben. Döntöttünk a kormányzati támogatásból készülő Dezső utcai 
három minibölcsőde továbbtervezéséről is. Mivel idén januártól a minimálbér, a garantált 
bérminimum és a nyugdíj is tovább nőtt, fontosnak tartom, hogy megemeltük a szociális 
támogatások jövedelemhatárait, így a jogosultak köre szélesedett.
Bízom benne, hogy a 2023-as évben a polgármester nem fogja többet meggátolni az 
előterjesztéseink tárgyalását, és így folytatva a munkát még több közös célt tudunk 
megvalósítani, amivel az I. kerületben élők javát szolgálhatjuk!


